

雅思考试对接中国英语能力等级量表

雅思是率先与中国英语能力等级量表 (China's Standards of English, 简称CSE) 完成对接的国际英语考试, 反应考生在中国标准下的英语水平。

对接结果如下:

雅思成绩 IELTS Score	CSE 等级 CSE Level	CSE 四级 CSE Level 4	CSE 五级 CSE Level 5	CSE 六级 CSE Level 6	CSE 七级 CSE Level 7	CSE 八级 CSE Level 8
 听力 Listening		5	6	6.5	7.5	8.5
 阅读 Reading		4.5	5.5	6	7	7.5
 口语 Speaking		5	5.5	6	6.5	7
 写作 Writing		4	5	6	7	7.5
 总成绩 Total Score		4.5	5.5	6	7	8

说明

Notes:

- CSE 为中国英语能力等级量表的英文简称, 共分九个等级。该对接研究主要针对 CSE 的第四至第八等级。
CSE is short for China's Standards of English Language Ability, which includes 9 levels. This research focuses on CSE Levels 4 to 8.
- 雅思考试成绩分别按听力、阅读、口语、写作四个技能和总成绩进行报告。每个技能分数及总成绩的等级分为 1-9 分, 按 0.5 分为一档进行报告。
The IELTS score is reported with a total score (an average of the scores achieved across the four skills papers) and scores for each of the four skills, i.e. listening, reading, speaking and writing. All scores are between 1 and 9, with 0.5 as the minimal unit.
- 表中呈现的是雅思考试各技能和总成绩对应 CSE 相关等级的临界分数 (总成绩的临界分数是各技能临界分数的平均值)。如: 雅思听力得 5 分, 即达到 CSE 四级水平; 阅读得 5.5 分, 达到 CSE 五级水平; 口语得 6 分, 达到 CSE 六级水平。
This table displays the cut scores of the IELTS test mapped to CSE levels. For example, a score of 5 in IELTS listening is equivalent to CSE level 4; a score of 5.5 in IELTS reading is equivalent to CSE level 5; a score of 6 in IELTS speaking is equivalent to CSE level 6.